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 انتصابات اشتباهی 
داشت

ملی پوش کشتی فرنگی را به  
سالن هفتم تیر راه ندادند! 

ایسنا: فرنگی کار وزن ۵۵ کیلوگرم تیم ملی 
و دارنده مدال طلای امیدهای جهان گفت: قصد 
داشتم به همراه برادرم که قرار بود در مسابقات 
جوانان قهرمانی ایران کشتی بگیرد وارد سالن 
هفتم تیر شوم اما من را به سالن راه ندادند. پویا 
دادمرز در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به برگزاری 
جوانان  قهرمانی  فرنگی  کشتی  رقابت های 
کشور در سالن هفتم تیر تهران، اظهار کرد: روز 
گذشته)سه شنبه( قصد داشتم همراه برادرم که 
قرار بود برای حضور در مسابقات وزن کشی کند، 
وارد سالن شوم که به من اجازه ورود به سالن را 
ندادند و گفتند باید ای دی کارت داشته باشی. 
گفتند به خاطر بحث امنیت مسابقات نمی توانی 
وارد سالن شوی. دارنده مدال طلای امیدهای 
جهان ۲۰۲۲، در ادامه درباره شرایط خود برای 
حضور در تورنمنت زاگرب کرواسی گفت: خدا 
را شکر شرایط بدنی خوبی دارم و قرار است از 
بیستم دی وارد اردوی تیم ملی شوم. طی این 
مدت تمریناتم را پیگیری کردم و آماده حضور 
در مسابقات پیش رو هستم. وی افزود: قرار است 
به همراه نفر اول رقابت های قهرمانی کشور به 
تورنمنت کرواسی برویم تا هر کسی که نتیجه 
بهتری گرفت عازم رقابت های قهرمانی آسیا 
شود. دادمرز خاطرنشان کرد: در رقابت های 
قهرمانی آسیا نفرات اول تا سوم سهمیه حضور در 
مرحله نهایی انتخابی مسابقات جهانی را دریافت 
می کنند و با نفر نخست جام تختی برای حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان رقابت خواهند داشت.  

خارجازمستطیلسبز

 پاسخ کلوپ به جانشینی 
 فلیک در آلمان 

سرمربی لیورپول حضور در تیم ملی آلمان و 
جانشینی فلیک در آینده را رد نکرد. به گزارش 
اسپورت، یورگن کلوپ آینده خود را به عنوان 
سرمربی ملی کشورش باز نگه داشت. سرمربی 
لیورپول در گفت وگو با اسپورت گفت: قبلًا گفته ام 
دور از ذهن نیست که روزی سرمربی تیم ملی 
کشورم شوم اما باید شرایط مناسب باشد و تا 
این جای کار این طور نبوده است. پس از شکست 
تیم ملی آلمان در جام جهانی قطر، این مربی۵۵ 
ساله دوباره به عنوان یک کاندیدای برتر برای این 
پست مطرح شد. با وجود ناکامی در جام جهانی، 
فدراسیون فوتبال آلمان هانسی فلیک، سرمربی 
خود را حفظ کرد. کلوپ گفت: نمی خواهم این 
تصور را ایجاد کنم که این آخرین شغلی است 
که می خواهم انجام دهم.  با این حال، در حال 
حاضر به قول و تعهد خود با باشگاه لیورپول پایبند 
خواهم بود. قرارداد کلوپ با باشگاه لیورپول تا 
اواسط سال ۲۰۲۶ اعتبار دارد. کلوپ گفت:  اگر 
قراردادم را با لیورپول به پایان برسانم، قطعا تا یک 
سال کاری انجام نخواهد شد چون باید استراحت 
کنم. از الان نباید درباره آینده صحبت کرد. فعلا 
همه چیز در مسیر درستی است. من مطمئن 

هستم که هانسی واقعا خوب عمل خواهد کرد.

خبـــــر

 تقابل تراکتور و استقلال، دیدار پرسپولیس و نساجی 

تلاش مدعیان برای قهرمانی نیم فصل 

سالپنجم
شماره1461

آرمان ملی:  هفته پانزدهم و پایانی نیم فصل اول رقابت های 
لیگ برتر که روز گذشته با انجام ۲ دیدار شروع شده بود امروز در 
حالی به پایان می رسد که تراکتور و استقلال، حساس ترین دیدار 

هفته را برگزار می کنند. 
  نتایج دیدارهای روز اول 

روز گذشته هفته پانزدهم با انجام ۲ دیدار آغاز شد. تیم های 
فوتبال آلومینیوم اراک و فولاد خوزستان در ورزشگاه خالی از 
تماشاگر امام خمینی اراک به مصاف یکدیگر رفتند و فولادی ها 
با تک گل احمد عبدا... زاده میزبان خود را شکست دادند. در دیگر 
دیدار تیم های ذوب آهن و هوادار مقابل هم به میدان رفتند که 

نتیجه این دیدار برد تیم هوادار با نتیجه یک بر صفر بود. 
  دیدار پرسپولیس و نساجی 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در نشست خبری پیش از دیدار 
تیمش برابر نساجی از صداوسیما انتقاد کرد. به گزارش ایسنا، تیم 
فوتبال پرسپولیس در جریان هفته پانزدهم لیگ برتر فوتبال ایران 
از ساعت ۱۶ فردا )پنج شنبه( در ورزشگاه آزادی میزبان نساجی 
مازندران است. یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از این 
دیدار اظهار کرد: متاسفانه برنامه هایی در صداوسیما پخش و 
صحبت هایی مطرح می شود که در آنها به اسطوره های ما توهین 
می شود. علی دایی همیشه جانش را برای پیراهن و پرچمش 
می داد. همه می دانیم او وقتی بازی می کرد برای مملکت چطور 
افتخار آفرید. او ادامه داد: همه به علی دایی افتخار می کنیم. او 
اسطوره فوتبال ایران است و این که بخواهیم او را تخریب کنیم 

درست نیست و جز ایجاد  نفرت چیز دیگری ندارد. امیدوارم این 
مسائل تمام شود. صداوسیما رسالت بزرگی دارد و می تواند به 
اتحاد بیشتر مردم کمک کند. صداوسیما باید مشکلات مردم مثل 
مشکلات اقتصادی و آلودگی هوا را بررسی کند و علت گرانی ها را 
جویا شود تا باری از دوش مردم بردارد. امیدوارم چنین اتفاقی رخ 
ندهد اما جامعه ای که اسطوره های خود را تخریب کند، پیشرفت 
نمی کند. وی در مورد دیدار تیمش مقابل نساجی هم به خبرنگاران 
گفت: این بازی هم آخرین بازی نیم فصل ماست و همه می دانیم 
چقدر بازی ها حساس شده. نساجی نتایج خیلی خوبی در لیگ 
گرفته و کادر فنی و بازیکنان خوبی دارد. نساجی تیمی است 
که فوتبال بازی می کند و ایده و تاکتیک دارد. قطعا بازی راحتی 
نخواهیم داشت و امیدوارم بازیکنان مثل بازی قبل که تمرکز 
خوبی داشتند همان تمرکز را در بازی فردا هم داشته باشند. هر 
سه امتیاز در این مقطع از لیگ ارزشش خیلی بیشتر از سه امتیاز 
است. قطعا هدف اصلی ما گرفتن سه امتیاز و برد است، هرچند 
می دانیم این کار سخت است. امیدواریم بتوانیم بازی خوبی انجام 
دهیم و به هواداران تقدیم کنیم. سرمربی تیم فوتبال نساجی 
قائمشهر در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل پرسپولیس 

شرکت نکرد. 
  جدال تراکتور و استقلال 

در دیگر دیدار حساس این هفته تیم های تراکتور و استقلال 
مقابل هم صف آرایی می کنند. تراکتور و استقلال در حالی مقابل 
یکدیگر قرار خواهند گرفت که دو تیم هفته گذشته نتیجه خوبی 

نگرفتند و حالا در دیدار فردا، به دنبال جبران آن نتیجه هستند. با 
توجه به اینکه این دو تیم، هفته آینده و در جام حذفی هم مقابل 
یکدیگر قرار گرفتند، دیدار دو تیم در تبریز می تواند به پاکو خمز 
و ریکاردو ساپینتو برای شناخت حریفشان، کمک بیشتری کند.  
پاکو خمز سرمربی تیم فوتبال تراکتور در نشست خبری قبل بازی 
تیمش مقابل استقلال در هفته پانزدهم رقابت های لیگ برتر اظهار 
کرد: من ۳ بازی کامل استقلال را دیده ام. این تیم رقیب خوبی است 
و یکی از بهترین تیم های لیگ برتر است. همیشه وقتی با تیم های 
بزرگ بازی  می کنی، باید بیشترین سعی و تلاش را در زمین داشته 
باشی. ما می خواهیم یک بازی خوب ارائه دهیم چون این بازی برای 
باشگاه و هواداران تیم مهم است. او با بیان اینکه تمامی بازیکنان 
باید در امر گلزنی عملکرد بهتری داشته باشند، توضیح داد: وظیفه 
مربی این است که تیمش موقعیت سازی کرده و به خوبی پرس 
کند اما گلزنی به استعداد ذاتی بازیکنان برمی گردد و ما در این 
زمینه هم کار می کنیم. می خواهیم آنقدر موقعیت ایجاد کنیم تا 
فرصت های مان تبدیل به گل شوند. امیدوارم در بازی با استقلال 
هم موقعیت گلزنی زیادی داشته باشیم. طبیعی است که وقتی 
با تیم های قوی تر بازی می کنی، موقعیت گلزنی کمتری داری 
اما تراکتور این ظرفیت را دارد که در مقابل تیم های بزرگ هم 
موقعیت سازی کند. خمز با بیان اینکه تمرکز تیمش معطوف به 
بازی با استقلال در رقابت های لیگ برتر است، اظهار کرد: من هنوز 
به بازی جام حذفی فکر نمی کنم. ما بازی به بازی پیش می رویم. 
بعد از بازی پیش رو، فرصت کافی برای بازگرداندن تیم به شرایط 
مسابقه را در اختیار داریم. او در پاسخ به این سوال که آیا تراکتور 
در بازی پیش رو همچون بازی با نساجی با همان سبک مورد علاقه 
شما فوتبال بازی خواهد کرد؟ توضیح داد: تفکر من، همان فوتبالی 
است که در بازی با نساجی انجام دادیم؛ البته ما باید خودمان را 
با شرایط چمن های ایران وفق دهیم؛ چراکه چمن بلند و زمین 
ناهموار و خشک باعث می شود تا نتوانیم روی زمین کار کنیم و توپ 
روی هوا بیاید. شاید به خاطر همین باشد تیم های دیگر فوتبالی که 
ما بازی کنیم را نتوانند بازی کنند. ایده ما فوتبال مالکانه با پرس 

شدید و موقعیت سازی است. 
  برنامه 

سایر دیدارهای هفته پانزدهم لیگ برتر طبق برنامه زیر برگزار 
می شوند: 

  پنجشنبه ۱۵ دی ماه ۱۴۰۱
ملوان بندرانزلی -  نفت مسجدسلیمان

تراکتور تبریز -  استقلال تهران
سپاهان اصفهان -  مس کرمان
مس رفسنجان -  پیکان تهران

پرسپولیس تهران -  نساجی مازندران
صنعت نفت آبادان -  گل گهر سیرجان

فدراسیون فوتبال آمریکا درباره حاشیه هایی که برای 
سرمربی تیم ملی این کشور به وجود آمده، تحقیق می کند.  
نشریه »لس آنجلس تایمز« درباره چالش ایجاد شده برای 
فوتبال آمریکا نوشت: فدراسیون فوتبال آمریکا اعلام کرد که 
تحقیقاتی را درباره مسئله باج گیری احتمالی از گرگ برهالتر، 
سرمربی تیم ملی فوتبال این کشور در جریان جام جهانی 
۲۰۲۲ آغاز کرده است. برهالتر که قراردادش روز شنبه با 
فدراسیون فوتبال آمریکا به پایان رسید، به این فدراسیون گفته 
افرادی ناشناس با او تماس گرفته  و این مربی را تهدید کرده اند 
که اطلاعاتی درباره وی منتشر می کنند که برهالتر را از نیمکت 
آمریکا جدا می کند. سرمربی یانکی ها، این اتفاق را تلاشی 

واضح برای فاش کردن اتفاقی شخصی دانست که به کار او در 
تیم ملی آمریکا پایان می داد. سرمربی آمریکا پیشتر اعتراف 
کرده بود که در سال ۱99۱ یک درگیری فیزیکی با همسرش 
داشت و به پای او لگد زد. وی در این باره توضیح می دهد: 
لحظه ای شرم آور بود و هیچ توجیهی برای رفتار من نیست. 
از آن لحظه تا امروز بابت این اتفاق پشیمان هستم. فدراسیون 
فوتبال آمریکا از برهالتر بابت توضیحات شفاف او درباره 
اتفاقات رخ داده تشکر و اعلام کرد که هر نوع خشونت را محکوم 
می کند. این فدراسیون نوشت که از اتهامات علیه برهالتر 
مطلع شده و برای تحقیقات در این مورد و نیز آنچه که »رفتار 
نامناسب افراد خارج از سازمان در قبال چند عضو کادر فنی 

تیم ملی« عنوان شده؛ از یک شرکت حقوقی کمک می گیرد. 
فدراسیون آمریکا در بخشی دیگر از بیانیه خود آورده است: از 
ماه گذشته بررسی کامل فنی برنامه تیم ملی فوتبال مردان 
آغاز شده و اعلام می کنیم چه کسی سرمربی تیم ملی آمریکا 
در اردوی ماه ژانویه و دو دیدار دوستانه خواهد بود. برهالتر در 
دسامبر سال ۲۰۱8 هدایت این تیم را بر عهده گرفت و یانکی ها 
را به جام جهانی ۲۰۲۲ رساند. آمریکا که در گروه B جام جهانی 
قطر با ایران، انگلیس و ولز همگروه بود، با کسب پنج امتیاز در 
جایگاه دوم جدول گروه ایستاد و به مرحله یک هشتم نهایی 
جام راه یافت. شاگردان برهالتر در این مرحله با نتیجه ۳ بر یک 

مغلوب هلند شدند و از دور رقابت ها کنار رفتند. 

تحقیق فدراسیون فوتبال آمریکا درباره حاشیه های سرمربی تیم ملی! 

   عملکرد 
دروازه بان اتریشی فولاد با یک عملکرد مناسب 
در اراک، سه امتیاز را در چنگ شاگردان نکونام نگه 
داشت. کنت که در این فصل در دیدارهای زیادی 
نمایش قابل قبولی ارائه کرده بود، در انتهای نیمه 
اول با یک فوق واکنش فولاد را برنده به رختکن 

فرستاد.

      استقبال 
 لیونل مسی دیروز برای اولین بار پس از اتمام 
جام جهانی در تمرین پی اس جی حاضر شد و برای 
او گارد افتخار تشکیل دادند. کادر فنی، هم تیمی 
ها و کارکنان کمپ، برای مسی هنگام ورودش به 
زمین گارد افتخار تشکیل دادند و او را تشویق 

کردند.

           خاص
کیلیان امباپه و اشرف حکیمی که پس از شکست 
شوکه کننده پاری سن ژرمن مقابل لانس از باشگاه 
مرخصی گرفته و راهی آمریکا شده اند، بعد از تماشای 
پیروزی بروکلین مقابل سن آنتونیو، با کوین دورانت، 
ستاره NBA دیدار کردند. امباپه این عکس را با عنوان 

»شب خاص« در اینستاگرام خود منتشر کرد.
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کوتاه
فارس: مربی تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: روی 
یک غافلگیری گل خوردیم و نتوانستیم به بازی بازگردیم. 
باید حقیقت را بگوییم تیم ماهم شرایط خوبی نداشت. قاسم 
حدادی فر مربی تیم ذوب آهن نیز پس از شکست مقابل هوادار 
اظهار داشت: بازی سختی برای تیم ما بود. روی یک غافلگیری 
گل خوردیم و نتوانستیم به بازی بازگردیم. باید حقیقت را 
بگوییم تیم ماهم شرایط خوبی نداشت و امیدوارم در نیم فصل 
دوم به شرایط خوبی برسیم. وی در مورد اینکه تارتار از شرایط 
کلی تیم راضی نبود، گفت: خود او هم نظرش این بود که تیم 
شرایط خوبی نداشت و از دست بازیکنان ناراحت و دلگیر بود. 
ما در نیم فصل دوم نیاز به چند بازیکن داریم، چون در نیم 
فصل اول مصدومان زیادی داشتیم و از وضعیت آرمانی دور 
بودیم. مربی ذوب آهن گفت: در مورد داوری صحبت نمی کنم 

و کارشناسان بهتر نظر می دهند. 

بیــنالمــلل
 مدافع پیشین تیم فوتبال بارسلونا قصد دارد از بازنشستگی 
خارج و دوباره پا به توپ شود. جرارد پیکه مدافع سابق بارسلونا 
تنها چند ماه پس از اعلام بازنشستگی قصد دارد به میادین 
برگردد. طبق گزارش نشریه اسپانیایی »روِلِو« پیکه قصد دارد 
برای تیم دسته دومی آندورا که خودش مالک آن است بازی 
کند، تیمی که سال ۲۰۱8 آن را از طریق گروه سرمایه گذاری 
تحت مدیریت خودش خریداری کرد. این تیم در آن مقطع در 
دسته پنجم بود، اما به لطف سرمایه گذاری های پیکه 
در سیری صعودی قرار گرفت و اکنون در دسته 
دوم بازی می کند. ستاره سابق تیم ملی اسپانیا سال 
گذشته برای کمک به باشگاه بارسلونا در عبور 
از بحران مالی اعلام بازنشستگی کرد، اما او 
اکنون وسوسه شده است که برگردد، اما رخ 
دادن چنین اتفاقی مستلزم برطرف شدن 
برخی موانع است. پیکه ۳۵ ساله ابتدا باید 
محرومیت 4 جلسه ای ناشی از اخراجش در 
آخرین بازی خود برای بارسلونا، را سپری 
کند. با این حال، مانع اصلی برای اسپانیایی 
گرفتن مجوز از لالیگا است زیرا سازمان 
لیگ اسپانیا می خواهد ابتدا اطمینان حاصل 
کنند که هیچ تضاد منافعی برای پیکه به عنوان 
بازیکن و مالک باشگاه وجود نخواهد داشت. 
تیم آندورا در حال حاضر پس از گذشت ۲۱ 
هفته از لیگ دسته اول فوتبال اسپانیا، در 
رده دهم قرار دارد و 9 امتیاز از صدر جدول 

دور است.

دیدگـــــاه
به دنبال گزینه هایی بهتر از کی روش 

اصغرشرفی
 کارشناس فوتبال  

فدراسیون فوتبال در زمینه انتخاب سرمربی تیم ملی 
بزرگسالان شفاف سازی نکرده است. در شرایط فعلی نباید 
به کی روش که ثابت کرده در اندازه سرمربیگری تیم ملی 
نیست و مربی کوچکی برای هدایت تیم ملی است فرصت 
دیگری ندهیم. با قراردادهایی که با او بستیم ایران را بهشت 
او کردیم و آنقدر این مربی باهوش بوده که به گونه ای وانمود 
کند با اغماض سرمربیگری را پذیرفته است. اگر به مربیان 
ایرانی اعتماد کنیم در مقایسه با کی روش بسیار بهتر هستند 
چون امتحان خود را پس داده اند و اهل دروغ نیستند، با 
کلمات هم بازی نمی کنند. کی روش ثابت کرده در اندازه 
تیم ملی ایران نیست. سه جام جهانی به او فرصت دادیم و 
به مرحله دوم نرفتیم. سرنوشت مارک ویلموتس چه شد؟ 
چرا باید پول این مربی بلژیکی از محل درآمدهای تیم ملی 
در جام جهانی داده شود؟ مگر این پول سهم بازیکنان نیست 
که فیفا به فدراسیون ها پرداخت می کند؟ بابت باخت به عراق 
و بحرین و برد مقابل هنگ کنگ و کامبوج باید چند میلیون 
دلار پول بدهیم. مهدی تاج گفت ویلموتس بهترین گزینه 
برای سرمربیگری تیم ملی ایران است و کلی از او تعریف کرد. 
کی روش هم در مسائل داخلی فدراسیون و سازمان لیگ 
دخالت کرد. او در کارهایی نظر می داد که به او ربطی نداشت. 
در جام جهانی قطر ما ۶ گل از انگلیس خوردیم و به آمریکا 
باختیم. ولز هم بردیم ولی حذف شدیم. اگر باز هم بخواهیم 
کی روش را سرمربی کنیم اشتباه بزرگی انجام دادیم.  برانکو 
ایوانکوویچ امتحان خود را در همه زمینه ها پس داده است. 
هم در تیم ملی بوده، هم در پرسپولیس، از نظر فنی و اخلاقی 
مربی قابل اعتمادی است. دراگان اسکوچیچ هم نتایج بسیار 
خوبی با تیم ملی گرفت و در حالی که داشتیم حذف می شدیم 
تیم ملی را به جام جهانی رساند، اما چون برخی بازیکنان 
او را نمی خواستند برکنار شد که البته جای تأسف دارد 
بازیکن برای تیم تصمیم بگیرد. در مرام ما ایرانی ها نبود که 
با بی رحمی اسکوچیچ را برکنار کنیم. ایرانی ها لوطی هستند 
و خیلی بد بود کاری که به بازیکنان ربطی نداشت را عملی 
کنیم. ضعف از فدراسیون فوتبال بود که به بازیکنان اجازه داد 
در این زمینه اظهارنظر کنند که به آنها ارتباطی نداشت. حالا 
که جام جهانی گذشته یا باید سراغ مربی خارجی برویم که 
از وی شناخت داریم و او هم ایران را می شناسد یا به مربیان 
داخلی فرصت دهیم چون گزینه هایی داریم که بهتر از 
کی روش هستند و می توانند بهتر کار کنند. فرهاد مجیدی، 
جواد نکونام، امیر قلعه نویی و... مربیانی هستند که می توانند 
در تیم ملی خوب کار کنند. مجیدی با استقلال قهرمان شد 
بعد به امارات رفت. جوان است و می تواند به تیم ملی کمک 
کند. نکونام در خارج از ایران بای کرده، چند سالی است 
مربیگری می کند، در تیم ملی هم دستیار بوده، ارتباطات 
بسیار خوبی دارد و حتی با وجود آنکه این فصل با فولاد نتایج 
جالبی نگرفته، اما گزینه خوبی است. قلعه نویی هم سال هاست 
در تیم های باشگاهی سرمربی بوده و یک بار هم در تیم ملی 
سرمربی شده که تجربه خوبی به دست آورده است. کی 
روش هم بیکار نمی ماند. شاید خبری که در مورد حضورش 
در تیم ملی قطر عنوان شده راست باشد. قطر نشد هم جای 
دیگری سرمربی می شود. هرچند قطری ها سرمایه زیادی 
دارند و بعد از جام جهانی می خواهند میزبان المپیک باشند. 

جواد نکونام: 

بازیکنان فولاد بزرگی شان را نشان دادند
سرمربی فولاد خوزستان می گوید تیمش در مصاف با 
آلومینیوم اراک موفق شد عملکرد خوبی از خودش برجای 

بگذارد. 
  غیبت در کنفرانس 

به گزارش باشگاه فولاد خوزستان، جواد نکونام، سرمربی این 
تیم خوزستانی، در ابتدا با عذرخواهی از خبرنگاران به دلیل 
غیبت در کنفرانس مطبوعاتی گفت: همان طور که در جریان 
هستید امروز تغییراتی در مدیریت باشگاه رخ داد. به همین 
دلیل بعد از برد تیم، مهندس رادکیا سرپرست جدید باشگاه 
به همراه دکتر رضایی عضو هیات مدیره در رختکن حاضر شدند 
تا با بازیکنان صحبت کنند. به محض اتمام جلسه قصد رفتن به 

کنفرانس را داشتم که فهمیدم لغو شده است. 
  آخرین بازی نیم فصل 

سرمربی فولاد درباره برد در آخرین بازی نیم فصل توضیح 
داد: سه امتیاز مسابقه برایمان حیاتی بود. به اراک آمده بودیم 
تا فقط برنده باشیم. آلومینیوم در 8 هفته گذشته تنها یک 
شکست داشت و طبیعا می خواست مقابل ما برنده باشد. 

سرمای شدید هوا عملکرد بازیکنان را تحت تاثیر قرار داد 
ولی بازیکنان ما دستورات تاکتیکی را به درستی انجام دادند 
و هوشمندانه بازی کردند. به همه بازیکنانم خسته نباشید 
می گویم. روز قبل از بازی شرایط بسیار بدی داشتیم و به 
سختی به اراک رسیدیم. بعد از لغو پروازمان، سه شنبه شب 
مجبور شدیم حدودا دو ساعت و نیم زمینی به آبادان برویم و 
سوار هواپیما شویم. ساعت یک صبح تازه بازیکنان ما در هتل 

مستقر شدند. 
  تغییر در بازی؟

جواد نکونام ادامه داد: هرچه از فدراسیون و سازمان لیگ 
خواهش کردیم حداقل بازی را یک ساعت عقب بیاندازند 
قبول نکردند، در حالی که شرایط مان سخت بود. امیدوار بودیم 
حداقل آنها شرایط ما را درک کنند. همه جوره تحت فشار قرار 
گرفتیم و کار برایمان سخت شد. با وجود این مشکلات به زمین 
رفتیم و امتیاز کامل بازی را گرفتیم. از بازیکنانم تشکر می کنم. 
فوق العاده بودند و بزرگی شان را نشان دادند. با وجود خستگی 
عالی بازی کردند. هرکس جای ما بود روز قبل از بازی مصاحبه 

می کرد ولی تمرکزمان را حفظ کردیم چون می دانستیم در این 
صورت برنده می شویم. در نهایت سه امتیاز شیرینی به دست 

آوردیم و آن را تقدیم به هواداران می کنیم. 
  جدایی گرشاسبی 

سرمربی فولاد خوزستان درباره برکناری حمیدرضا 
گرشاسبی از مدیریت این باشگاه و حضور رادکیا اضافه کرد: به 
آقای گرشاسبی خسته نباشید می گویم. او تمام تلاشش را کرد 
و برای فولاد زحمت کشید. قدردان تلاش های او هستیم. آقای 
رادکیا هم از مدیران با سابقه فولاد است. حضور ایشان را به فال 
نیک می گیریم. خوشحالم در روز حضور مدیر جدید توانستیم 

سه امتیاز به دست بیاوریم. 
  کمبود 

نکونام همچنین تاکید کرد: ما در نیم فصل اول با مشکل 
کمبود بازیکن مواجه بودیم ولی با وجود تمام فشارها بازیکنان 
فولاد جنگیدند. از مجموعه تیم تشکر می کنم ولی باید دو برابر 
تلاش کنیم. ان شاءا... در نقل و انتقالات کمبودها را جبران 

می کنیم. 
  داوران 

سرمربی فولاد در پایان با اشاره به عملکرد داوران سابقه هم 
گفت: به آقای ترابیان و کمک هایش خسته نباشید می گویم. در 
این هوای سرد و با شرایط خاصی که زمین داشت، قضاوت بازی 

واقعا سخت بود ولی شاهد عملکرد خوب شان بودیم. 

عملکرد حمید سجادی به عنوان وزیر ورزش 
و جوانان مورد رضایت اهالی ورزش نبوده 
است. امیررضا واعظ آشتیانی در این خصوص 

صحبت کرد. 
  عملکرد حمید سجادی در وزارت 
ارزیابی  چگونه  را  جوانان  و  ورزش 

می کنید؟
 در کل فلسفه تغییر وزرا در سازمان های 
مختلف این است که کارها بهتر از گذشته 
ادامه پیدا کند و نقاط ضعف به قوت تبدیل 
شود. متأسفانه در چند سال اخیر نه تنها در 
ورزش بلکه در جاهای مختلف دیگر، افرادی به 
کار منصوب می شوند که هیچ اتفاق جدیدی را 
در ورزش رقم نمی زنند. ما در درجه اول باید از 
یک مدیر ورزشی توانمند برخوردار باشیم که 
در شرایط فعلی متأسفانه چنین چیزی نیست. 
ما با آقای سجادی در ورزش تغییری حس 
نکردیم. مسائل مثبتی در ورزش رخ نداده و 
رویه گذشته ادامه پیدا کرده است. حتی نقاط 
ضعف گذشتگان نیز پوشش داده نشده است. 
عملکرد سجادی قابل دفاع نیست. ما باید یک 
قضاوت منطقی داشته باشیم. شاید سجادی 
انسان خوبی باشد اما مدیر خوبی نیست. ایشان 
قبلا هم که معاون وزیر بودند عملکرد قابل 
دفاعی نداشتند. چیزی که دنیا آن را چهار 
دهه کنار گذاشته، این است که ورزش را به 
ورزشی ها بدهیم. به مدیران کارآمد که بتوانند 

اهداف خود را پیاده کنند. 
  اشتباهات وزیر ورزش از دید شما 

کدام هستند؟
 در وهله اول انتصابات اشتباهی داشت و 
خیلی ها هم گفتند این انتصابات خودش نبوده 
است و از بیرون هدایت می شد. این خودش 
عذر بدتر از گناه است. هستند افرادی که 
ایشان انتخاب کرده ولی نتوانستند هیچ اتفاق 
جدیدی را رقم بزنند. البته این را هم بگویم که 
نظر، نظر نمایندگان مجلس است آنها یا باید از 
حقانیت دفاع کنند یا سمت مسائل دیگر بروند. 
من بیشتر نگران این هستم که بعد از سجادی 

سراغ کسی بروند که ضعیف تر از او باشد. 
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